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بسته بندي زعفران در ايران به 

مراتب از اروپا بهتر است
نايب رئيس شوراي ملي زعفران با بيان 
اينکه در زمينه بسته بندي طلاي سرخ هيچ 
در  محصول  اين  نداريم،گفت:قيمت  مشکلي 
کشور براي يک هفته هم نمي تواند ثابت بماند 

واين از چالش هاي اساسي صادرات است.
غلامرضا ميري، نايب رئيس شوراي ملي 
زعفران با تاکيد بر ظرفيت گسترده کشور براي 
بسته بندي زعفران و وجود صنايع تبديلي براي 
ايجاد ارزش افزوده در اين بخش، گفت: در حال 
حاضر بيش از يک هزار تن ظرفيت بسته بندي 
زعفران با برند و استاندارد در کشور وجود دارد 
در حالي که توليد زعفران کل کشور در نهايت 
500 تن است.وي با بيان اينکه در حال حرکت 
به سمت توليد ارگانيک زعفران هستيم و در 
آينده ميزان آن بيشتر مي شود؛ اظهار کرد: البته 
محصولي هم که در حال حاضر در کشور توليد 
مي شود کيفيت کمتري از محصولات ارگانيک 
از  دور  به  و  روستا  در  معمولاً  که  چرا  ندارد، 

صنايع و کارخانه ها توليد مي شود.
نايب رئيس شوراي ملي زعفران ادامه داد: 
توليد  نهاده هاي غيرشيميايي در  اين حال  با 
ارگانيک اين محصول نقش به سزايي دارد، کما 
اينکه در حال حاضر نيز برخي از توليدکنندگان 

از اين شيوه استفاده مي کنند.
زعفران  صادرکنندگان  اتحاديه  رئيس 
بسته بندي  تنوع  به  اشاره  با  رضوي  خراسان 
کشور در حوزه زعفران و ارتقا دانش کشور در 
اين عرصه افزود: براي مثال در کشور ما يک 
بسته  نوع   100 زعفران  بندي  بسته  شرکت 
بندي دارد و بسته بندي ها به مراتب از آنچه 
کل  اروپا  در  است.  بهتر  دارد،  وجود  اروپا  در 
بسته بندي به 10 نوع هم نمي رسد. در حالي 
از ضعف بسته  بندي  افراد بي اطلاع مدام  که 

زعفران ايران حرف مي زنند.
ميري مشکلات و موانع موجود بر سر راه 
محصول  اين  مديريت  به  را  زعفران  صادرات 
مرتبط دانست و گفت: مشکل از بسته بندي 
نيست، بلکه به سياست هايي بر مي گردد که 
بازار زعفران ما در دنيا را تحت تأثير قرار داده 
با خريداران  اسپانيا  مثل  مثلًا کشوري  است. 
زعفران قرارداد مي بندد تا اين محصول را به 
قيمت ثابت براي يک سال به آنها عرضه کند؛ 
در حالي که در کشور ما قيمت اين محصول 

براي يک هفته هم ثابت نيست.
زعفران،  ملي  شوراي  رئيس  نايب 
خاطرنشان کرد: محصول زعفران تاکنون نيازي 
به واردات نهاده هاي کشاورزي همچون کود و 
سم از خارج نداشته است و عمده کود آن نيز 
اختيار  در  مناسب  قيمت  با  که  است  داخلي 
نيازمند  حال  اين  با  مي گيرد،  قرار  کشاورزان 
توليد  افزايش  براي  نهاده ها  کيفيت  افزايش 
نمايشگاه  برگزاري  به  اشاره  با  هستيم.ميري 
تخصصي نهاده هاي کشاورزي تهران اظهار کرد: 
نمايشگاه به نوعي حلقه ارتباطي بين کشاورزان 
حوزه  مسئولان  و  نهاده ها  تامين کنندگان  و 

کشاورزي است.
وي تصريح کرد: هر گونه دانش و نوآوري 
در حوزه نهاده ها که به افزايش کميت و کيفيت 
براي زعفران کاران  زعفران کشور کمک کند، 
نمايشگاه  اين  در  اميدواريم  که  است  مفيد 
نيز شاهد دستاوردهاي نوين و سودمند براي 

زعفران کاران باشيم.

بررسي درخواست متقاضيان 
بسته معيشتي

ستاد شناسايي مشمولان کمک حمايت 
معيشتي وزارت رفاه با اعلام اينکه تصميم گيري 
در خصوص ارائه بسته حمايت معيشتي دولت 
به متقاضيان، نيازمند بررسي بيشتر )از طريق 
آزمون وسع( است، از اطلاع رساني تخصيص يا 
عدم اختصاص بسته به اين دسته از خانوارها با 

ارسال پيامک و ... طي روزهاي آتي خبر داد.
درخواست 419 هزار خانوار براي دريافت 
کمک حمايت معيشتي، واجد شرايط تشخيص 
به  ماه  دو  معادل  ديماه،   10 در  و  شد  داده 

حسابشان واريز شد.
تصميم  که  است  آمده  اطلاعيه  اين  در 
گيري در مورد ساير متقاضيان نيازمند بررسي 
بيشتر است؛ از اين رو طي روزهاي آينده و از 
طريق پيامک يا ساير روش ها دراين خصوص 

اطلاع رساني خواهد شد.
اطلاعيه مذکور تاکيد کرده خانوارهايي که 
واجد شريط تشخيص داده شوند کمک حمايت 

معيشتي معوق آنها پرداخت مي شود.

پيش بيني توليد 16هزار تن 
ميگو با بهره برداري از شهرک 

شيلاتي بوشهر
مديرعامل شرکت شهرک هاي کشاورزي 
شهرک  از  برداري  بهره  و  تکميل  با  گفت: 
بوشهر،  در  رودشور  هکتاري   3400 شيلاتي 
سالانه بيش از 16 هزار تن ميگوي صادراتي 
توليد شده و بيش از 50 ميليون دلار ارزآوري 
علي  کشاورزي،  جهاد  وزارت  گزارش  دارد.به 
اشرف منصوري مديرعامل شرکت شهرک هاي 
کشاورزي در جريان بازديد از شهرک شيلاتي 
گلخانه اي  و شهرک  رودشور  هکتاري   3400
اين  احداث  گفت:  بوشهر،  استان  در  کاکي 
شهرک مصداق واقعي اجراي برنامه هاي اقتصاد 
اقتصادي  رشد  در  مي تواند  و  بوده  مقاومتي 
استان و کشور، ايجاد اشتغال فراگير، ارزاوري 

و تأمين امنيت براي منطقه بسيار مؤثر باشد.
بهره  و  تکميل  با  کرد:  بيني  پيش  وي 
برداري از شهرک ياد شده سالانه بيش از 16 
هزار تن ميگوي صادراتي توليد و بيش از 50 

ميليون دلار ارزآوري عايد کشور شود.
منصوري خاطرنشان کرد: همچنين براي 
ايجاد اين شهرک که با اتکا به منابع مالي بخش 
 6,000 از  بيش  اجراست  حال  در  خصوصي 

ميليارد ريال هزينه خواهد شد.

معاون وزير صمت:

بازار ها در پايان سال رنگ 
گراني را نخواهند ديد

صمت  وزارت  داخلي  بازرگاني  معاون 
براي  اساسي  کالا هاي  سازي  ذخيره  گفت: 

يک سال از مدت ها قبل آغاز شده است.
داخلي  بازرگاني  معاون  قبادي  عباس 
صمت  وزارت  اقدامات  درباره  صمت  وزارت 
با  کرد:  اظهار  عيد،  شب  بازار  کنترل  براي 
توجه به اهميت بازار شب عيد و احتمال بروز 
نوسانات قيمتي، وزارت صمت از مدتي پيش 
اقدام به ذخيره سازي اقلام ضروري براي بازار 
اختلالات  بروز  از  تا  است  کرده  عيد  شب 

قيمتي جلوگيري کند.
او تصريح کرد: با برنامه ريزي هاي انجام 
آنها وجود  امکان ذخيره  شده، کالاهايي که 
داشت به اندازه کافي انبار شده است اما اقلام 
خاصي وجود دارند که بايد در زمان مناسب 
ذخيره سازي آنها آغاز و يا عرضه انجام شود 
که از جمله اين اقلام مي توان به ميوه هايي 
مانند سيب و پرتقال اشاره کرد که از جمله 
محسوب  نوروز  ايام  در  پرمصرف  اقلام 

مي شود.
صمت  وزارت  داخلي  بازرگاني  معاون 
اساسي  کالاهاي  اغلب  ذخيره سازي  افزود: 
حجم  امروز  و  شده  آغاز  پيش  مدت ها  از 
مناسبي از گوشت قرمز، گوشت سفيد، برنج 
و  داريم  ايام  اين  در  پرمصرف  اقلام  ساير  و 
چند  تا  دوره  اين  در  موردنياز  اقلام  مابقي 

مدت آتي ذخيره سازي خواهد شد.
قبادي تأکيد کرد: ذخيره مناسب اقلام 
ضروري مي تواند اين نويد را به مردم کشور 
بدهد که تغييرات ميزان تقاضا در بازار شب 

عيد تأثيري در قيمت ها نخواهد داشت.
وزارت  جامع  برنامه هاي  بر  تأکيد  با  او 
گفت:  قيمتي،  نوسانات  کنترل  براي  صمت 
برنامه هاي  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت 
مناسبي براي کنترل ميزان عرضه و تنظيم 
در  مصرفي  اقلام  ذخيره سازي  دارد؛  بازار 
و  شد  خواهد  قيمت ها  کنترل  باعث  نهايت 
که  بدهيم  مردم  به  را  نويد  اين  مي توانيم 
مصرفي  کالاهاي  در  چنداني  قيمتي  نوسان 

نخواهيم داشت.
صمت  وزارت  داخلي  بازرگاني  معاون 
و  کالا  وفور  به  توجه  امسال  کرد:  تصريح 
تامين مناسب آن در سطح عرضه مهمترين 
و  معدن  وزارت صنعت،  بازرگاني  بخش  کار 
شده  اتخاذ  تدابير  با  اما  است  بوده  تجارت 
در  اقتصادي  شوک هاي  از  بسياري  جلوي 
مقاطع مختلف زماني گرفته شد؛ براي حفظ 
تعادل بازار و در تامين به موقع کالا در سطح 
بازار، بايد منافع مردم و بخش توليد در کنار 

هم مورد توجه قرار گيرد.

تدوين نقشه راه توسعه 
صادرات در مراحل پاياني

تدوين  راه  پايان  از  مسئول  مقام  يک 
»نقشه راه توسعه صادرات« خبر داد و گفت: 
خارجي  تجارت  حرکت  مبناي  برنامه  اين 

کشور در سال 99 خواهد بود.
با  گفتگو  در  نصيري  فقيه  مرجان 
راه توسعه  نقشه  اينکه  بيان  با  خبرنگار مهر 
و  مطالعات  مؤسسه  سمت  از  صادرات 
سازمان  همکاري  با  بازرگاني  پژوهش هاي 
توسعه تجارت ايران در مراحل پاياني تدوين 
پيش  گفت:  است،  گرفته  قرار  بازنگري  و 
غيرنفتي  صادرات  توسعه  راه  نقشه  نويس 
به تمامي دستگاه هاي ذيربط جهت دريافت 
نظرات به منظور کارآمد شدن هر چه بيشتر 
ارسال شده تا اگر نقطه نظري در اين رابطه 

وجود دارد، آن را مورد بازبيني قرار دهيم.
رئيس مؤسسه مطالعات و پژوهش هاي 
تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت  بازرگاني 
اختيار  در  راه  نقشه  اين  همچنين  افزود: 
و  معدن  صنعت،  وزارت  معاونان  تمامي 
تا  گرفته  قرار  ذيربط  نهادهاي  و  تجارت 
انجام  را در مورد آن  تکميلي  اظهارنظرهاي 

دهند.
اي  عمده  بخش  کرد:  تصريح  وي 
مؤسسه  به  گرفته  صورت  استعلام هاي  از 
مطالعات و پژوهش هاي بازرگاني پاسخ داده 
شده است که اميدواريم بتوانيم کار را هر چه 

سريع تر نهايي کنيم.
تا  حداکثر  نصيري،  فقيه  گفته  به 
راه  نقشه  بندي  جمع  آينده  هفته  انتهاي 
توسعه صادرات صورت خواهد گرفت، ضمن 
بازرگاني  با معاونت  به صورت موردي  اينکه 
تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت  داخلي 
راه  نقشه  تا  آمده  عمل  به  هماهنگي هايي 
توسعه صادرات همراستا با نقشه راه تنظيم 

بازار کشور باشد.
صنعت،  وزارت  در  مسئول  مقام  اين 
معدن و تجارت خاطرنشان کرد: در شرايط 
افزايش  به  نياز  کشور  ايران،  اقتصاد  فعلي 
برنامه  يک  عنوان  به  غيرنفتي  صادرات 
ارزي کشور  نيازهاي  بتوان  تا  دارد  مشخص 
اما لازمه اين موضوع  را به خوبي پاسخ داد 
و  واحد  راه  نقشه  يک  اساس  بر  حرکت 
مناسبي در  به رشد  بتوان  تا  است  مشخص 

حوزه صادرات غيرنفتي دست يافت.
راه  نقشه  تأکيدِ  گفت:  نصيري  فقيه 
به  همسايه  کشور   15 بر  صادرات  توسعه 
علاوه هند، چين و اورآسيا بوده و نقشه هاي 
صادرات،  افزايش  تا  شده  تدوين  مشخصي 
ماندگاري آن و کيفيت صدور کالاهاي ايراني 

را ارتقا داد.
لجستيک  بخش  اينکه  بيان  با  وي 
خاطرنشان  شود،  تجهيز  بايد  نيز  صادرات 
نقل،  و  حمل  همچون  بخش هايي  کرد: 
از  موردنياز  انبارهاي  و  صادراتي  پايانه هاي 
حوزه  در  لجستيک  بخش  نيازهاي  جمله 
صادرات هستند و اين نقشه راه مبناي برنامه 
سال 99 کشور در حوزه صادرات خواهد بود.

اخبار اخبار

ترور  به  اشاره  با  دارايي  و  اقتصاد  امور  وزير 
در  کشورها  درحاليکه  گفت:  سليماني  سردار 
تروريسم  تامين مالي  با  به دنبال مقابله   FATF
هستند، اما دولت آمريکا اقداماتى در جهت تامين 

مالي تروريست انجام مي دهد.
فرهاد دژپسند صبح ديروز در نود و دومين 
نشست شوراي گفت وگوي دولت با بخش خصوصي 
با اشاره به تضاد اقدامات آمريکا با FATF بيان 
کرد: همه در جريان هستند که اين روزها نه فقط 
ايران بلکه منطقه و همه آزادي خواهان جهان در 
در  بنابراين  و  نشسته اند  قاسم  سوگ شهيد حاج 
اين مدت نشان دادند که افراد به درجه محدوديت 
رسانه اي  تبليغت  اينکه  بدون  برسند  مي توانند 

داشته باشند.
در  کشورها  حاليکه  در  داد:  ادامه  دژپسند 
تروريسم  تامين مالي  با  به دنبال مقابله   FATF
در  مي دهد  انجام  که  اقداماتي  با  آمريکا  هستند، 

جهت تامين مالي تروريسم در حرکت است.
مالي بخش خصوصي  تامين  بر ضرورت  وي 
از نهاد هاي خارجي تاکيد کرد و افزود: درخواست 
ما اين است که بخش خصوصي در تامين مالي از 
را  خود  نقش  هميشه  همچون  خارجي،  نهادهاي 

ايفا کند.
20درصدي  رشد  به  اشاره  با  اقتصاد  وزير 
صادرات در 9 ماهه سال جاري اظهار کرد: بخش 
خارجي  نهاد هاي  طريق  از  است  قادر  خصوصي 
دولت  که  آنچه  راستا  اين  در  و  کند  مالي  تأمين 
اعلام  را  کند  کمک  او  به  مسير  اين  در  مي تواند 

رشد 20  با  کنون  تا  کشور  وزني  صادرات  نمايد؛ 
درصدي مواجه بوده که اين نشان از جديت بخش 

خصوصي در ايران دارد.
او تصريح کرد: يکي از دغدغه هايي که ممکن 
است تأثير نامطلوبي براي آينده دارد، نوبت دهي 
اگر  بنابراين  است؛  کشور  در  سرمايه  تأمين  در 
صادرات  رشد  در  مثبتي  گام هاي  که  همانطور 
سرمايه  تأمين  حوزه  در  شد  برداشته  غيرنفتي 
هم بخش خصوصي بتواند کار را پيش برد، حتماً 
امر نشان  اين  اتفاقات خوبي رقم خواهد خورد و 
مي دهد که اولويت، سرمايه گذاري در کشور است.
بايد به لغو مقررات زائد کسب و کار سرعت 

بخشيم

زائد  لغو مقررات  بر ضرورت تسريع  دژپسند 
کسب و کار، گفت: اگر در تأمين مالي، با مشکل 
و  قوانين  ساير  دهيم  اجازه  نبايد  شديم  مواجه 
موانع، سدي بر سر راه اين چابکي بخش خصوصي 
ايجاد کند؛ بر اين اساس، هيأت مقررات زدايي در 
در  ويژه  به  خوبي  مصوبات  خود،  اخير  جلسه  دو 
حوزه زمين داشت؛ به نحوي که اين مصوبات دو 
دسته است که بخشي از آن اعلام شده و بخشي 
ديگر را به دولت فرستاده ايم که با مصوبه دولت 

ابلاغ مي شود.
گذشته  سال  يک  در  کرد:  خاطرنشان  او 
هيات مقررات زدايي مصوبات خيلي خوبي داشته، 
به خصوص در مورد زمين در دو جلسه مصوبات 

هيات  عملکرد  اينکه  رغم  به  ولي  داشت،  خوبي 
مي تواند مقبول واقع شود، به نظرم براي رسيدن 
به نقطه مطلوب، نيازمند مشارکت جدي هستيم.

اشاره  با  دوازدهم  دولت  کابينه  عضو 
سليماني  قاسم  حاج  سپهبد  شهيد  ترور  به 
تمام  خلاف  بر  آمريکا  کرد:  بيان  آمريکا  توسط 
و  قلدري  موضع  از  بين المللي  مقررات  و  قوانين 
که  زد  اقدامي  به  دست  جنگل،  قوانين  شبيه 
اتفاق  اين  اگر  المللي  بين  حقوقدانان  گفته  به 
قطعاً  مي افتاد،  آمريکا  ساده  شهروند  يک  براي 
برخورد  ديگري  نحوه  به  آمريکا  حاکمه  هيأت 
به  آمريکا  متحده  ايالات  که  حالي  در  مي کرد؛ 
ويژه شخص ترامپ، لباس تروريست به تن کرده 
چنين  براي  کرديم،  هزينه  همه  اين  مي گويد  و 
به  را  کشور  يک  اينکه  آن  از  بدتر  و  شرايطي 
اين تصور  بر  و  نقطه تهديد مي کند   52 تخريب 
است که اين اقدامات بدون پاسخ باقي مي ماند.

 در ايران هم حضور بي نظير و يکپارچه مردم 
هم قدرداني از يکي از مفاخر کشور بود که بگويند 
هيچ وقت فراموش نمي کنيم حضوري که همگاني 
و فارغ از طبقه بندي و دسته بندي بود حضور بي 
سابقه اي که به گفته استاندار خراسان رضوي فقط 
در مراسم تشييع در مشهد سه ميليون نفر حضور 
داشتند؛ اين در حالي است که در مراسم تشييع 
و  نبود  انداختن  سوزن  جاي  تهران  در  نظير  بي 
اين حضور پاسخي هم بود به آدم هايي که به اين 
اعمال  براي  تروريستي  شده  منسوخ  روش هاي 

ديدگاه هايشان متوسل مي شوند.

رئيس هيات عامل ايميدرو از افزايش 5 ميليون ساعت فعاليت 
در بخش معدن و صنايع معدني در شرايط کنوني اقتصادي کشور 
خبر داد. وي تاکيد کرد: چنين امري در راستاي رونق توليد و کاهش 
اثرات تحريم، با استراتژي هاي اين سازمان طراحي و عملياتي شده 
و  معادن  نوسازي  و  توسعه  سازمان  عمومي  روابط  گزارش  است.به 
همايش  سومين  در  امروز  پور  غريب  خداداد  ايران،  معدني  صنايع 
ايمني، بهداشت، محيط زيست و انرژي )HSEE( ايميدرو با بيان 
اين مطلب و ضمن تسليت شهادت سپهبد سردار قاسم سليماني و 
تبريک به مردم ايران بابت استقبال ماندگار از تشييع سردار گفت: 
طي سال جاري، ميزان ساعات کار و فعاليت بخش معدن و صنايع 
معدني، از 27 ميليون به 35 ميليون ساعت رسيد که حاکي از حجم 

بالاي کار تعريف شده در اين حوزه است.
تشکيل شوراي ايمني معادن براي نخستين بار

ايمني  به تشکيل شوراي  اشاره  با  ايميدرو  عامل  رئيس هيات 
از مسائل  بار در سال 98، تصريح کرد: يکي  براي نخستين  معادن 
ايمني،  موضوع  معدني،  صنايع  و  معدن  بخش  ضروري  و  اساسي 
توجهي  کم  که  است   )HSEE( انرژي  و  زيست  محيط  بهداشت، 
به آن مي تواند خسارت بار باشد. وي افزود: با شوراي تشکيل شده، 

موضوع ايمني در معادن واگذار شده، با نگاه حاکميتي خواهد بود.
نگاه پيوست ايمني در انتخاب پيمانکار

منطقه  در  بار  نخستين  براي  امسال  اينکه  بيان  با  پور  غريب 
سنگان، نگاه پيوست ايمني را در انتخاب پيمانکار استخراج الزامي 
کرديم، گفت: بر اين اساس، پيمانکار منطقه سنگان، از روز نخست، 
موظف به رعايت موضوع HSE در حوزه هاي سخت افزاري و نرم 

افزاري استخراج و توليد است.

وي ادامه داد: اين اقدام در همه مناقصه هاي آتي مورد توجه 
قرار خواهد گرفت و هنگام انتخاب پيمانکار، قبل از توجه به موضوع 
مالي، شاخص هاي ايمني و زيست محيطي مورد نظر ايميدرو بررسي 

خواهد شد.
مشکل بودجه اي براي HSEE نداريم

رئيس هيات عامل ايميدرو با بيان اينکه ايمني بايد به عنوان 
زنجيره از ابتدا تا انتها در همه حوزه ها مورد توجه قرار گيرد، گفت: 
امنيت و محيط زيست در  به حوزه سلامتي،  ويژه  ما، توجه  تلاش 
اين  براي  برنامه هاي مدوني  و  بخش معدن و صنايع معدني است 

حوزه در ايميدرو داريم.
وي افزود: خوشبختانه ايميدرو در زمينه ايمني، مشکل تامين 
مالي و بودجه اي ندارد. در اين زمينه، قانون و ساختار هم داريم. 
به گفته وي، در سال جاري گام مهمي براي تامين تجهيزات ايمني 
شامل آمبولانس، ماشين آتش نشاني، دستگاه شبيه ساز دامپ تراک 

و وسايل ايمني برداشته شد.
20 درصد رشد در بخش امتيازات مميزي

با بيان اينکه متاسفانه 2 واحد تحقيق و آموزش و  غريب پور 
HSEE در واحدهاي توليدي، کمتر مورد توجه قرار مي گيرد، اظهار 
داشت: در نگاه اقتصاد خرد، سود بنگاه و بالارفتن ارزش شرکت ها 
مد نظر است و کمتر موضوع ايمني مورد توجه است. به همين دليل 

است که در برخي شرکت ها، حادثه ايجاد مي شود.
ايميدرو به اين دو حوزه توجه کرده و  افزود: خوشبختانه  وي 
در مميزي واحدهاي HSEE امسال، در بخش امتيازات، 20 درصد 
پژوهش  تومان  ميليارد   4 حوزه،  اين  در  همچنين  داشتيم.  رشد 

صورت گرفته و در بخش آموزش، 100 درصد رشد داشته ايم.
و  توليد  کنار  در   HSEE براي  مدون  هاي  برنامه 

صادرات
با اشاره به اقدامات انجام شده در  رئيس هيات عامل ايميدرو 
بخش اکتشاف گفت: طي سال 97 و امسال، 400 هزار کيلومتر مربع 
به 250 هزار کيلومتر مربعي )اکتشاف سال هاي قبل( اضافه شده 

است. علاوه بر اين اعتبار بخش زيربنا نيز امسال 4 برابر شد.
افزايش  اين است که در کنار سرعت  ما  داد: تلاش  ادامه  وي 
توليد و صادرات، روند حوادث نيز کاهش يابد و ما بايد مفتخر باشيم 

که اين روند سال به سال نزولي مي شود.
سلامت پرسنل، مهم تر از هر چيز

غريب پور با بيان اينکه ارتقاي حوزه اچ اس ايي ايي، نيازمند 
با انسان و محيط سر  عزم مديران ارشد شرکت ها است، گفت: ما 
و کار داريم و بايد به فکر سلامت انسان و محيط باشيم. از اين رو 
ضروري است که شرکت هاي معدني اين مهم را با دستورالعمل هاي 

به روز شده، بيش از پيش مورد توجه قرار دهند.
ارتقاي  به  انساني  منابع  و  انساني  هاي  سرمايه  داد:  ادامه  وي 
سلامت  بلکه  شود  نمي  محدود  کارانه  و  پاداش  پرداخت  و  شغلي 
پرسنل از هر موارد، مهم تر است و منبعي براي رشد و ارتقاي شرکت 
محسوب مي شود. از اين رو، مديراني که به موضوع HSEE توجه 

کنند، از سوي ايميدرو تشويق مي شوند.
HSEE اجازه شروع و پايان کار توسط

رئيس هيات عامل ايميدرو به اهميت واحدهاي HSEE اشاره و 
خاطرنشان کرد: اينکه مدير يک واحد تخصصي از افراد غير تخصصي 
دليل  به  مديران  برخي  متاسفانه  نيست.  پذيرش  قابل  شود،  انتخاب 
 HSEE واحدهاي  گير  مديران سخت  با  مناسبي  برخورد  ناآشنايي، 
ندارند اما در اين شرايط تنها نبايد به تقصير فکر کنيم و بايد قصور را هم 
در نظر بگيريم.وي ادامه داد: اهميت واحد HSEE تا آنجاست که شروع 
و پايان کار شرکت بايد با اجازه اين واحد باشد. زماني که بتوانيم مسائل 
ايمني، بهداشت و محيط زيست را در کنار توليد رعايت کنيم و حادثه 

اي نداشته باشيم، توليدي مطلوب خواهيم داشت.
همکاري يکساله با وزارت راه، به اندازه 20 سال

غريب پور به اقدامات توسعه اي انجام شده اشاره کرد و گفت: 
تفاهم نامه هاي صورت گرفته با وزارت راه و شهرسازي طي امسال، 
به اندازه 20 سال گذشته بوده است. رييس هيات عامل ايميدرو ادمه 
داد: طرح انتقال آب درياي عمان به صنايع معدني استان هاي شرقي 
با 20 درصد اعتبار سرمايه گذاران سنگان و همچنين طرح انتقال 
آب از خليج فارس به منطقه ويژه صنايع انرژي بر لامرد با تضمين 

خريد ايميدرو، بخشي از اقدامات اين سازمان در حوزه انرژي است.
وي افزود: احداث تصفيه خانه فاضلاب بندرعباس توسط بخش 
پايان  نتيجه،  فارس و در  براي صنايع منطقه ويژه خليج  خصوصي 
اقدامات  ديگر  از  هميشه،  براي  فارس  خليج  به  فاضلاب  رهاسازي 
ايميدرو در اين حوزه است.سومين همايش ايمني، بهداشت، محيط 
 HSEE ارشد واحدهاي  با حضور مديران  ايميدرو  انرژي  و  زيست 
شرکت هاي بزرگ معدن و صنايع معدني و شرکت هاي تابعه اين 

سازمان در ايميدرو از صبح امروز در حال برگزاري است.

پيام  صدور  با  کشور  اقتصادی  های  بنگاه  مديران  از  جمعى 
های تسليت جدا گانه ای ضمن محکوم کردن جنايت آمريکا در به 
ترديد سردار  اعلام کردند: بى  بزرگ اسلام  شهادت رساندن سردار 
سليمانى مايه عزت و افتخار نه فقط ايرانيان بلکه تمام مسلمانان و 
و  بود. دشمنان کوردل  بوده و خواهد  مستضعفان ستمديدۀ جهان 
با  اند  بيهوده گمان کرده  امريکای خبيث و جنايتکار  آنها  در رأس 
شهادت حاج قاسم سليمانى و ابو مهدی المهندس، زمينه استمرار 
آرامش  روی  اين پس  از  و  کرده  فراهم  منطقه  در  را  جنايات خود 

نخواهند ديد. 
در اين پيامهای تسليت تاکيد شده: يقين داريم بر اساس وعده 
تخلف ناپذير الهى، خون پاک اين شهيدان، مسير جهاد را هموارتر و 
راه و رسم مقاومت و ظلم ستيزی را پررونق تر از گذشته خواهد کرد. 
بى ترديد انتقام سختى در انتظار جنايتکارانى است که دست پليد 
خود را به خون پاک اين سرداران آغشته کردند و آينده نشان خواهد 

داد خون بر شمشير پيروز است.
اين پيامهای  تسليت از طرف افراد زير صادر شده است:

بانک  عامل  ومدير  مديره  هيات  رييس  چقازردی  محمدکاظم 
هيات  واعضای  سينا-مديرعامل  بانک  مديرعامل  ايمانى  سپه-دکتر 
انارکى  رحيمى  ايران-ابوالقاسم  مهر  الحسنه  قرض  بانک  مديره 
صنعتى  گروه  عامل  مدير  مسکن-فرشادمقيمى  بانک  مديرعامل 
سايپا- خودروسازی  گروه  مديرعامل  ايرانخودرو-سيدجوادسليمانى 
گانى  لله  کشاورزی-اسماعيل  بانک  مديرعامل  خدارحمى  اله  روح 
مديرعامل بانک رفاه کارگران-محمد باقرعالى معاون وزير و رييس 
ورييس  وزير  معاون  پور  غريب  خداداد  ايدرو-  شرکت  عامل  هيات 
بانک  عامل  مدير  فرزين  ايميدرو-محمدرضا  شرکت  عامل  هيات 
ايرانيان- بانک حکمت  کارآفرين-سيدعلى جلالى نظری مديرعامل 
على اصغرپورمند مدير عامل شرکت ميدکو-محمدفطانت مدير عامل 
پرويزيان  آرمان-کوروش  بيمه  شرکت  مديره  آينده-هيات  بانک 

رييس کانون بانکهاو موسسات اعتباری خصوصى ومدير عامل بانک 
پارسيان-سيدامين جوادی مدير عامل موسسه اعتباری ملل

ابراهيم کاردگر نايب رييس هيات مديره ومدير عامل شرکت 
بيمه دانا-محمد رضايى مديرعامل شرکت بيمه ايران-مدير عامل 
بانک  پست  عامل  مدير  شيری  نو-بهزاد  تجارت  بيمه  شرکت 
ايران-حسين مهری مدير عامل بانک صنعت ومعدن-شرکت بيمه 
کوثر-اعضای هيات مديره بانک دی-مصطفى سالاری مدير عامل 
سازمان تامين اجتماعى-اردشير سعد محمدی مدير عامل شرکت 
ايران-محسن پورکيانى مدير عامل شرکت بيمه  ملى صنايع مس 
البرز-غلامرضا سليمانى رييس کل شرکت بيمه مرکزی جمهوری 

ايران اسلامى 
رييس هيات مديره ومدير عامل شرکت بيمه سرمد-مدير عامل 
ايران-شرکت  صادرات  ايران-بانک  ملى  آسيا-بانک  بيمه  شرکت 

چادرملو-على صالح آبادی مديرعامل بانک توسعه صادرات ايران

تفويض  به  اشاره  با  مرزنشينان  تعاوني هاي  کميسيون  رئيس 
اختيار مجوز واردات تعاوني هاي مرزنشين به کارگروه ماده 12قانون 
هاي  بازارچه  بازرگاني  سود  تخفيف10درصدي  از  مرزي،  مبادلات 

مرزي غرب کشور خبرداد.
ياسر فيضي ، با اشاره به تصويب نامه هيأت وزيران درباره صدور 
تعاوني هاي  و  مرزي  بازارچه هاي  توسط  کالاها  برخي  واردات  مجوز 
مرزنشينان اظهار داشت: در مصوبه اي که يازدهم ديماه توسط هيأت 
وزيران  هيأت  اختيارات  نخست  وهله  در  رسيد،  تصويب  به  وزيران 
در خصوص تصويب اقلام مجاز براي واردات توسط اين تعاوني ها به 

کارگروه ماده 12 قانون مبادلات مرزي تفويض شد.

اين صورت  به  کار  فرآيند  اختيار،  تفويض  از  پيش  افزود:  وي 
بود که براي صدور مجوز واردات براي تعاوني هاي مرزنشينان، بايد 
ابتدا موضوع در »کارگروه ماده 12 قانون مبادلات مرزي« متشکل از 
پنج عضو اصلي و به فراخور موضوع با حضور نمايندگان وزارتخانه ها، 
تشکل ها و سازمان ها در سطح کارشناسان، مديران ستادي و معاونان 
وزارتخانه ها بررسي و براي تصميم در دولت به ترتيب مراحل بررسي 
اقتصادي  کميسيون  دولت،  اقتصادي  کميسيون  فرعي  کميته  در 
دولت و هيأت دولت را طي مي کرد تا در نهايت در خصوص صدور 

مجوز واردات اقلام جديد تصميم گيري شود.
رئيس کميسيون تعاوني هاي مرزنشينان اتاق تعاون ايران ادامه 

داد: اتفاق خوبي که رخ داد اين است که با پيگيري هاي اتاق تعاون 
و آقاي مدرس خياباني، قائم مقام وزير صنعت به عنوان دبير کارگروه 
ماده 12، اختيارات و مجوزهاي واردات براي تعاوني هاي مرزنشينان 
و بازارچه هاي مرزي مستقيماً به اين کارگروه تفويض اختيار شد؛ به 
عبارتي تشريفات اداري مازاد که منجر به طي فرايند طولاني تأييد 

پيشنهادات مي شد، حذف شد.
واردات  مجوز  اعطاي  وزيران  هيأت  ديگر  افزود: مصوبه  فيضي 
قطعات يدکي، مواد اوليه و ملزومات توليد به تعاوني هاي مرزنشينان 
بود که منوط به تصويب وزارت صنعت، معدن و تجارت و همچنين 

تأييد بانک مرکزي واردات آنها توسط اين تعاوني ها بلامانع است.

دژپسند:اقدامات آمريکا با FATF در تضاد است

ضرورت تامين مالي بخش خصوصي از نهادهاي خارجي

 : HSEEغريب پور در سومين همايش

زمان فعاليت در معدن و صنايع معدني به 35 ميليون ساعت رسيد

شهادت، هنر مردان خداست

فرايند صدور مجوز واردات براي تعاوني هاي مرزنشين تسهيل شد

 در جلسه شوراى گفت و گوى 
دولت و بخش خصوصى

اعلام آمادگى وزارت 
صمت براي اجراى 
ماده هفت قانون 
 بهبود محيط 
کسب و کار

تسهيل امور به مقابله با تحريم کمک مي کند
اين  آمادگي  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزير 
وزارتخانه را براي اجراي ماده 7 قانون بهبود محيط 

کسب و کار اعلام کرد.
و  گفت  شورای  جلسه  در  ديروز  رحمانى  رضا 
گوی دولت و بخش خصوصى درباره اجراي حکم ماده 
آيين  و  کار   و  بهبود مستمر محيط کسب  قانون   7
ساماندهي  کميته  تشکيل  بر  مبني  آن  اجرايي  نامه 
مراجعه نمايندگان دستگاه هاي ا جرايي به واحدهاي 
توليدي و راه اندازي سامانه مربوط توضيح داد: تحليل  

معاونت رياست جمهوري اين بود که موضوع مذکور  
موضوع  اين  حاکميتي  موضع  از  و  شود  بخشي  فرا 
مديريت شود. وزارت صمت آمادگى لازم برای اجراي 
ماده هفت قانون بهبود مستمر محيط کسب و کار را 

دارد و زيرساخت های اجرای آن فراهم است.
ايجاد  از حيث   وي اضافه کرد: وزارت  صنعت 
سامانه ها هيچ مشکلي ندارد و زيرساخت آن فراهم 
است؛ براي  اين کار اراده فرا بخشي لازم است و بايد 
همه دستگاه ها پنجره واحد را بپذيرند، لذا اگر مانعي 
در اجرا است بيان کنند و از نظر ما هيچ مانعي وجود 

ندارد و آن را ضروري مي دانيم.
جدي  مشکل  اينکه  بر  تاکيد  با  صمت  وزير 
کار  و  کسب  محيط  بهبود  قانون  اجرای  برای 
فراهم  را  لازم  امکانات  راستا  اين  در  حتما  و  نداريم 
مي کنيم،خاطرنشان کرد: پيشنهاد مي شود کميته اي 
در معاونت رياست جمهوري براي بررسي اين موضوع 
بوکراسي  موانع  سري  يک  معمولا  زيرا  شود  ايجاد 
مشکل  اما  دارد   وجود  مساله  اين  در  کارشناسي  و 
جدي نداريم و ما حتما  در اجرا هم امکانات را فراهم 

مي کنيم.


